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Åbning af generalforsamlingen

Formanden bød velkommen. Der var fremmødt repræsentanter for 2Iparcel 1er.

ad 1: Va].g af dirigent
Werner Nj-e1sen blev valgt til dirigent. Werner Nielsen takkedefor valget og bemærkede, at regnskabet var udsendt nogte dage
senere end indkardelsen. Spurgte, om der var nogen, der havdenoget at indvende imod indkaldelsen. Det var der ikke.
ad 2: Bestli'relsens beretning
Formanden aflagde beretning.
Der har været afholdt 5 bestyrelsesmØder siden sidste generalfor-
samling.

Bestyrelsen har i marts l-988 sendt et brev til teknj-sk forvalt-.1rg vedr. de trafikdæmpende foranstaltninger i området vedTårnby Eng. Kopj- af brevet udsendes til grundejerne sammen medreferatet af generalforsamlingen. Teknisk forvaltning har j-kke
svaret på dette brev men har mundligt tilkendegivet, dt forvalt-ningen meget gerne vil have kommentarer ti]- de-iværksatte foran-staltning€r, der stadig er en pr@veordning.

Bestyrelsen har arbejdet videre med bagstien og har fået ettilbud på pårægning af grus ti1 80.00O kr. Herudover har man ind-hentet et tilbud på pårægning af 1 række fliser (4o x 4o cm), somvil koste 36.60o kr. excI. moms. Dette tilbud er udsendt ti-lgrundejerne som bilag 4 tiI dagsordenen. Bestyrelsen vir dogforeslå en lidt stØrre flise, der måler so x so cfl, tiI enmerpris på ca. 4.0OO kr.
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Bestyrelsen har ansat en gartner til at holde plantekummerne for
enden af Bolbrovej fri for ukrudt. Dette koster 5o kr. hver J,4.
dag fra medj-o april til ultimo oktober.

Vedr. tilslutning tiI hybridnettet har sammenslutningen af grund-
ejerforeninger opryst, åt såfremt man ønsker at brugå en grund-
ejerforenj-ngs midler tj-l en antenneforeni*g, kræves der accept
fra alle i grundejerforeningen. Bestyrelsen opfordrer insteresse-
rede tiI at slutte sig sammen og arbejde videre med spprgsmålet.

Frank oIsen, Ladbyvej l-9 har i et brev den 29. marts 19BB bedt
teknisk forvaltning opsætte et skilt for enden af Ladbyvej der
viser vej til Ladbyvej 15-23. Teknisk forvaltning svarede allere-
de den 1-3. april, og skiltet blev opsat kort tid efter ud for
Bolbrovej 40.

Bestyrelsen hrar bestiJ-t snerydning til samme pri-s som sidste år.
Bestyrelsen agter at bestille container igen i Store Bededags-
ferien 1989.

Der har været foretaget vejsyn igen, efter at huller og chausså-
stenkant er blivet repareret for 4.546 kr. Herefter har teknisk
forvaltning skrevet ti1 bestyrelsen, at man b@r overveje en vej-
reparation. Bestyrelsen mener, at der vil gå et par år, f@r det
er nØdvendigt med en helt ny vejbelægning og agter ikke at fore-
tage sig noget endnu.

På bestyrelsesmøder har bestyrelsen drøftet vejbelysningen i vort
cmråde men er endnu ikke kommet frem tii et konkret forslaE.
Bestyrelsen har i marts måned udsendt "Bekendtgøre1se om kontrol
med oplag af oIie" til grundejerne. Man skal. være opmærksom på,
at ikke aIle olietanke skal opgraves, udskiftes elIer bIændes
efter 20 år. Olietanke, der er fremstillet efter Justitsministe-
riets bekendtgørelse af 24.3.59, kan man fortsat benytte, såfremt
der er foretaget en test af Teknologisk Institut, som siger god
for denne. Testen koster ca. 80O kr.
På sidste generalforsamling blev bestyrelsen anmodet om at tage
spørgsmåret om et utoviigt opfprt skui på Glamsbjergvej 35 op med
kommunen. Bestyrelsen har talt meget frem og tilbage ofr, hvad man
sku1le g@re ved denne sag.
I et brev af LB. august l-9BB bad bestyrelsen teknisk forvaltning
oplyse, hvorledes bestyrelsen skulle forholde sig i sagen. Heref-
ter har bestyrelsen modtaget et brev fra kommunen, hvoraf det
fremgår, hvordan gældende regler vedrprende tilbygninger tolkes
af kommunen i områder med lokalp1an. Kopi af dette brev udsendes
ti1 alle grundejerne sammen med referatet fra generalforsamling-
en.
Hvis bestyrelsen går videre med sagen om det utovlige byggeri,
medfØrer det, åt-kommunen vi1 tage atte tilbygninger i Tårnby Eng
op til vurdering, så bestyrelsen har besluttet ikke at foretage
sig yderligere i denne sag.

Dirigenten spurgte herefter, oR der var nogen, der havde kom-
mentarer til beretningen.



Bestyrelsen blev anmodet om at kontakte Teknisk forvaltning ogbede om en status vedr. ordningen med de trafikdæmpende foran-staltninger i vort område

En grundejer ønskede, of "container-ordningen" blev ophævet, davi har den månedlige afhentning af storskrald. Hvis dån nuværendecontainer-ordning skal ophæves, må dette medtages som et forslagpå næste generalforsamling

En grundejer pnskede opsat et "legende bprn-skiIt" på Ladbyvej.
Beretningen blev herefter godkendt.

ad 3: Regnskab og budget

Regnskabet blev gennemgået og godkendt.

ad 4: Indkomne fors].ag

Indkaldelse til generalforsamling (bilag 1)

Der blev stemt om f@lgende ændri_nger i vedtægterne:

S ?, tinie 5-6 "medlemmerne indkaldes ti1 generalforsamling
med mindst 21 dages varsel" ændres tiI "indkaldetse til årii-ggeneralforsamling skal ske med mindst 21 dages varsel. Besty-rersen gør ved denne indkardelse opmærksom på, at sj-dstefrist for indlevering af forslag er 1,4 dage fØc afhot-delse afgeneralforsamling".

S 10, linj-e ]--2 "Forslag, der ønskes behandlet på generaLfor*
samlingen, skal være bestyrelsen i hænde senest den L. okto-ber" ændres ti.l "forsIag, der pnskes behandlet på generalfor-
samlingen, skal være bestyrelsen i hænde senest 14 dage fØrafholdelse af generalforsamling. Senest 7 dage f@r afholdelseaf generalforsamlj-ng udsender bestyrelsen kopi af samtlige
indkomne forslag ti1 foreningens medlemmer".

Ændringerne blev vedtaget med 36 stemmer for og 3 i-mod.

- Kontingentbetaling .(bj_1ag 2)

Der brev stemt om følgende ny formulering af S 3 i vedtægten:

Kontingent fastsættes af generalforsamlingen. Beslutning omkontingentets st@rrelse skal tages enten på ordinær eIler
ekstraordinær generalforsamling, hvor forslag herom er opfØrtpå dagsordenen. Kontingent opkræves kvartat-svi-s t/l - r/4

l/7 - l/IO med 3 ugers varsel.
såfremt kontingent ikke er betalt senest 3 uger efter for-
faldsdag erIægges et ti11ægsgebyr på 50 kr.
Er kontingent med tiI1æg af gebyr errer andet bidrag tiI for-
eningen - trcrds bestyrelsens påmindelse herom - ikkå ind-
betalt senest 2 måneder efter forfaldsdagen, overgives for-
dringen tiI incasso.

Den ny formulering blev vedtaget med 35 stemmer for og L imod.
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Kassereren har problemer med at identificere grundejernes
kontingentindbetalinger, då banken ofte anf@rer et forkert
nummer på den enkelte grundejer. Det blev derfor besluttet,
at der oprettes en postgirokonto. Kass-ereren vi1 så overføre
j-ndestående på postgirokontoen til vor bankkonto, så vi ikke
går glip af rentefordelen j- banken.

Hæve på foreningens konto (bitag 3)

Der blev stemt om en ændring af $ 8 i vedtægten.

Sidste afsnit ændres til:
"Indestående i pengeinstitut kan kun hæves af formand og kas-
serer i forening. I tilfæIde af forfald kan sekretæren træde
i stedet for enten formand e1ler kasserer. Tilsvarende gæ1der
for salg af eventuelle obligationer. "

Forslaget blev vedtaget med 39 stemmer for og 2 imod.

Istandsættelse af bagsti (biIag 4)

Der blev stemt om f@lgende:
Bagstien istandsættes som anf@rt i tiJ-budet af L2. oktober
LgBB fra Amager ny maskinstation, dog med fl-iser der må1er 50
x 50 x 5 cm. Prisen for dette vi1 være ca. 5O.O0O kr. Arbejdet
kan i-gangsættes. Der indkaldes til en ekstraordinær general-
forsamling senest i februar måned l-989 vedrørende financie-
ringen.

3l- stemte for Cette fcrslag cg l-O stemte i-mod, C.v.s. fcrsla-
get blev vedtaget.

Fællesrensnj-ng af fedtbrØnde ved køkkenet (bilag 5)

Der blev stemt for forslag ti1 fællesrensning af fedtbrønde
ved k@kkenet

Prisen på fællesrensning er følgende: L. rensning koster
2.130 kr. incl. moms, herefter 2 rensninger årlJ-gt tiI 2.L30
kr. incJ-. moms pr. år.

Der var 42 stemmer imod dette forslag.
Man vedtog i stedet, åt bestyrelsen k@ber en kloakrenser ti1
udlån ti1 alle grundejere.

ad 5: Kontingent

Kontingentet blev vedtaget forh@jet tiI 200 kr. pr. kvartal fra
i-. j anuar l-989.

ad 6: VaIg ti]. bgstyrelsen

Formand Tom Flensted, bestyrelsesmedlemmer Inger Jørgensen og
Bent Hansen, suppleant Henrik Simonsen og revisor Gert Ryd blev
alJ.e genvalgt.



ad 7z Eventuelt

Man diskuterede opf@relse af et redskabsskur m.m. i forbindelse
med carportene.

Flere af de fremmØdte grundejere gav udtryk for meget stor util-
fredshedmedparkerede1astbj.1er'campingvogne'ffier
repaFion og gamle bj.Ier uden nummerltaåer-i grindejerforening-
ens område.

En grundejer foreslog, at vi fik etableret nabohjæIp.

Det blev foreslået, at gartnerep vedligeholder græsrabatten foran
begge plantekummer ud mod Glamsbjergvej. I Øjeblikket vedligehol-
der han kun græsrabatten foran den ene.

Det blev foreslået, at man sparer udgiften ti1 1989
,/,4( 

//aaTTz

dirigent formand

Referent: Lis Jensen
sekretær

Bilag: Brev af marts L988 ti1 Teknj-sk Forvaltning vedr. trafik-
dæmpende foranstaltninger.
Brev fra Teknisk Forvaltning, hvoraf det fremgår, hvordan
gældende regler vedr. tilbygninger tolkes i områder med
Iokalplan.

containere


